
※申請期限：115年1月26日至115年3月6日下午5時止，逾期不予受理。 

※Period: From January 26th, 2026 to March 6th, 2026 17:00 (Applications will not be accepted after the deadline) 

 

國立中興大學114學年度第2學期碩士在職專班與一般碩士班學生互選課申請單 

NCHU Spring Semester, 2025 Master’s Degree Part-time and Full-time Students Cross Course Selection Application Form 

 

 

 

隸屬系（所）：                   年級：     學號：                姓名：                                         申請日期：    年    月    日 

Department                               Grade             Student ID                                 Name                                          Date:                                               (mm/dd/yy) 

開課單位學制 
Program of 

Course Offering 

Department 

選課 
號碼 

Course 

No 

科 目 名 稱 
Course Name 

必修/ 

選修 

Require/ 
Elective 

學 

分 

數 
Cre

dit 

計入畢業學分 

(務必勾選) 

For graduation 
Credits 

(Required) 

開課單位同意簽章 

Course Offering  
Department Signature 

授課教師 
Instructor 

單位主管 
Chairman 是 

Yes 

否 
No 

         

         

         

學分數總計 
Total Credits 

 
指導教授簽章 
Advisor Signature 

 
隸屬系所主任簽章 
Department Chairman 

 

  

請同學勾選符合條件  Check the following reasons as you can 

審核/登錄簽章 

(承辦人及組長) 
Staff and Chief Signature 

(for Confirmed/Key-in) 

註冊組 

Registration 

Division 

□碩專班、產專班學生已修滿系訂畢業學分數，若再加修本系（所、班）所開課程，得按一般研究生每學

分收費標準(每學分1,490元整)繳納學分費，但不計入畢業學分。 
If you are a student of an in-service master’s program or industrial research and development master's program 

and have fulfilled all credit requirements for graduation but wish to enroll in courses offered by this department 

 

 



(institute or program), credit fees will be charged in accordance with the rates for regular graduate students 

(NT$1,490 for each credit) and the credits will not be counted toward your credits for graduation. 

□碩專班、產專班之學生選修他班（博士班、碩士班、學士班、或進修學士班）課程，若不計入碩專班、

產專班之畢業學分，得比照一般研究生或進修學士班每學分收費標準繳納學分費。 

Students from in-service master’s programs or industrial research and development master's programs that wish 

to enroll in courses from other programs (doctoral, graduate, undergraduate, or extension education 

undergraduate programs) will be charged credit fees in accordance with the rates for regular graduate students 

or extension education undergraduate students if the credits will not be counted toward the student's graduation 

requirements for their respective programs. 

課務組 

Curriculum 

Division   

□選修之科目未在學生所屬系所（班）當學期開設時。 
The elective was not available at the student's current department or institute (program) for this semes-

ter. 

□修業超過二年者之修習科目與重、補修科目或主修相關科目發生衝堂而影響畢業時。＜請檢附系統上之學

期成績證明＞ 

Students in their third year or above that wish to enroll in a course that overlaps with other registered courses, 

repeated courses, make-up courses, or courses for their majors and in which the overlap may delay their gradua-

tion. <Please attach your transcript for the semester from the system> 

□其他特殊情形，經教務長核可時。<詳如注意事項2> 

Other special circumstances that require approval from the Vice President for Academic Affairs. <Please refer to 

Item 2 for more details> 

 

※注意事項： 

1.相互選課所承認之學分數上限，由各系所（班）自行訂定，但至多為總畢業學分之二分之一（不含碩士論文學分數）。 

2.如有特殊情形，由學生本人先提出書面說明，並附佐證資料，由教務長核准者。 
※Notice:  

1. Departments and institutes (programs) can determine the maximum number of credits from different programs that they are willing to recognize, but NCHU 

caps the maximum at 50% of total credits for graduation (excl. credits from thesis courses). 

2. If there are any special circumstances, students are required to submit a written explanation with supporting evidence to the Vice President for Academic 

Affairs for approval. 

 
學生簽章：           聯絡電話：               教務長核章： 
Student’s Signature                                         Phone No                                                        Academic Dean Signature 


